
  

 

 

ACTA DE LA JUNTA DE CENTRE DE LA FCHS 
 
Número: 1-19 
Data: 25 gener de 2019 
Durada: de les 11 h a les 12’15h. 
Lloc: Sala de Graus Germà Colón 

Assisteixen a la reunió 
Equip de Deganat: 
Andreu Casero Ripollés, degà de la FCHS 
Javier Vellón Lahoz, secretari de la FCHS 
Patricia Salazar Campillo, vicedegana de Graus i Màsters de la FCHS 
Esther Monzó Nebot, vicedegana d'Infraestructures i Planificació Estratègica de la FCHS 
Mª Carmen Campoy, vicedagana del grau en Estudis Anglesos 
Hugo Doménech Fabregat, vicedegà del grau en Periodisme 
Carmen Mª Fernández Nadal, vicedagana del grau en Història i Patrimoni 
Susana Miquel Segarra. vicedagana del grau en Publicitat i Relacions Públiques 
Kim Schulte, vicedegà del grau en Traducció i Interpretació 
Mónica Velando Casanova, vicedegana del grau en Humanitats: Estudis Interculturals 
Jorge Martí Contreras, vicedegà del grau en Mestre o Mestra d’Educació Infantil 
Víctor Mínguez Cornelles, director Departament d’Història, Geografia i Art 
Reina Ferrández Berrueco, directora Departament de Pedagogia i Didàctica de les Ciències Socials, 
la Llengua i la Literatura 
Antonio Ripollés Mansilla, director Departament d'Educació i Didàctiques Específiques  
Rubén Martínez en nom de Tomás Martínez Romero, director Departament de Filologia i Cultures 
Europees 
Xavier Marzal Felici, director del Departament de Ciències de la Comunicació 
Ignasi Navarro Ferrando, director Departament d’Estudis Anglesos 
 
 
Representació del PDI 
 
Mª José Esteve Ramos 
Vicent Sanz Rozalén 
 
Representació del PAS 
 
Mercedes Cazalilla Hoyofrío 
Sari Mallench Martí 
Mª Luz Pérez Soler 
 
 
Representació dels màsters 
 
Patrici Calvo Cabezas 
Ulrike Oster 
 
Representació d’altres centres 
 
Representació de l’estudiantat 
 
 
Excusen l’absència 



  

 
Ana Alarcón Aguilar 
Roberto Arnau Roselló 
Begoña Bellés Fortuño 
Alicia Bruno Romero 
Iván Checa González 
José Manuel Marco Borillo 
Ana Mª Martí Gual 
Adolf Piquer Vidal 
Carles Rabassa Vaquer 
Mercedes Sanz Gil 
Ana Mercedes Vernia Carrasco 
Clara Viciano Ferrás 
 

Ordre del dia 

 

1. Aprovació, si escau, de l’acta de la sessió anterior (19-12-18). 

 

2. Informe del degà. 

 

3. Ratificació dels acords presos per la Junta Permanent Virtual. 

 

4. Aprovació condicionada, si escau, de la proposta del pla d’estudis del Grau en 

CAFE (Ciències de l’Activitat Física i Esport) 

 

5. Altres assumptes de tràmit. 

 

6. Torn obert de paraules. 
 

Desenvolupament de la sessió  
 

 
 

1. Lectura i aprovació, si escau, de l’acta de la sessió anterior 
 
La vicedegana d’Humanitats, Mónica Velando, indica que a l’acta anterior, al punt 3 de l’informe del degà, 
falta afegir la titulació d’Humanitats entre les que van presentar propostes per al Practica UJI. 
S’accepta la indicació. 
S’aprova per assentiment amb l’esmena. 
 
 

2. Informe del degà 
 

El degà informa sobre els següents temes: 
 
1.-El primer quatrimestre del curs s’ha desenvolupat sense incidències de cap tipus. 

 
2.-Practica UJI  
 
La setmana passada es van desenvolupar les activitats del Practica UJI a la FCHS, que participava per 
primera vegada en aquest programa. Va ser un èxit la resposta dels instituts que es van apuntar a les 
propostes del graus de Mestre, Comunicació Audiovisual, Història i Patrimoni i Humanitats. 
El degà agraeix públicament la implicació dels vicedegans i vicedeganes, i també de la resta del 
professorat. 

 
3.- Acreditació Institucional 
 



  

Des de l’equip de direcció s’ha proposat que la UJI passe al model de l’acreditació institucional, la qual 
cosa significa que a partir de la implantació d’aquest model seran el centres el que s’acreditaran i no els 
graus o màsters de manera individual. 
En aquest nou marc, l’equip deganal ha proposat, amb el vistiplau del vicerectorat corresponent, dedicar 
la partida econòmica que en el Pla Estratègic es dedicava a la direcció del projecte de Foment de la 
Investigació, a la creació d’una nova figura de coordinador/a de qualitat del centre. Serà l’encarregada de 
coordinar als responsables de qualitat de cada títol i màster. 
Des del dia 1 de febrer aquest càrrec serà desenvolupat per la professora Amparo López Meri, del 
Departament de Periodisme, que ja ha assistit, amb Patricia Salazar, vicedegana de graus i màsters de la 
FCHS, al curs d’acreditació impartit per l’ANECA a aquesta Universitat. 
 
4.- Màsters 
 
Patricia Salazar, vicedegana de graus i màsters, informa a la Junta de la reunió que va tenir, el dia 15 de 
gener, amb les coordinacions de màster, pel problema generat al voltant de la figura del professorat 
extern per part del servei de Control Intern de la UJI. Des d’aquest servei es demana que aquest 
professorat tinguen crèdits al POD –la qual cosa és impossible – o que aporten dels seus centres un 
certificat de compatibilitat. 
Atés el malestar creat per aquesta situació, la vicedegana informa de que s’ha ficat en contacte amb les 
vicedeganes de màsters de la resta de centres de la UJI i hi haurà, en breu, una reunió per tractar el tema 
i traslladar al vicerectorat la preocupació així com la necessitat de trobar una solució institucional. 
El degà indica que en les conversacions que ja en novembre va tenir amb la vicerectora d’Estudis i 
Docència es va fer palesa aquesta problemàtica i la disposició del vicerectorat per trobar una solució. 
Carlos Hernando intervé per recordar que el professorat funcionari per llei té la possibilitat de dedicar a 
l’any 72 hores remunerades a més del seu treball i que és Hisenda la que ha de controlar el compliment 
d’aquesta normativa, i no les universitats. 
 
5.- Programa de dotació de laboratoris docents 
 
Esther Monzó, vicedegana d'Infraestructures i Planificació Estratègica de la FCHS, informa del Programa 
de dotació per als laboratoris docents que es va presentar a la reunió de la CAEII del 23 de gener per part 
del Vicerectorat de Campus i Vida Saludable. Aquest Programa s’enviarà a tots i totes les responsables 
de departaments. 
Aquesta convocatòria té com a finalitat la dotació de material inventariable dels laboratoris docents. El 
material adquirit amb els recursos d’aquesta convocatòria ha de destinar-se exclusivament a la docència 
de grau i de màster universitari. 
La subvenció màxima per projecte és de 15.000 euros i la mínima de 5.000 euros. Tots els projectes 
subvencionats han de tenir un cofinançament per part dels departaments/centres implicats, el qual es 
calcularà en funció del pressupost dedicat a la docència del departament/centre. 
La vicedegana comenta que cal fer propostes per part dels departaments, fins i tot per agrupacions de 
departaments. L’equip deganal estudiarà quines són les propostes millor valorades, segons els criteris de 
la convocatòria, per competir a la resta de centres. 
El degà recorda que el termini per presentar propostes anirà del dia 1 al 21 de febrer. 
 
6.- Canó 
 
S’ha fet una sol·licitud, que ja ha estat aprovada pel vicerectorat, per canviar el canó de la Sala Germà 
Colón. 
 
7.- Llenguatge inclusiu 
 
La Xarxa Vives ha enviat unes directrius per a la redacció amb llenguatge inclusiu. 

 
 
 

3. Ratificació dels acords presos per la Junta Permanent Virtual 
 
Es va convocar una Junta Permanent Virtual per l’aprovació d’un estudi propi que, tot i comptar amb 
l’aprovació del seu departament, no es va poder presentar a la Junta anterior. 
Es tracta del màster propi infoArquitectura aplicada al ambiente cerámico dirigit pel professor Francisco 
Fernández Beltrán i José Luis Almenar Ferrer. 



  

La Junta va aprovar la proposta, tot i que van haver alguns membres que van proposar el canvi del nom 
del màster, per a edicions futures, amb la finalitat de donar més visibilitat a la part de comunicació i així, 
acostar-lo més a la FCHS. Aquests suggeriments es van traslladar al director del màster. 
Es ratifica per assentiment. 
 
 

4. Aprovació condicionada, si escau, de la proposta del pla d’estudis del Grau en CAFE 
(Ciències de l’Activitat Física i Esport) 

 
Intervé Carlos Hernando, president de la CAI de CAFE, convidat a la Junta per comentar les al·legacions 
que s’han presentat al pla d’Estudis de CAFE, i la resposta que han tingut per part de la CAI. 
Abans d’exposar el tema de les al·legacions, Hernando informa de les línies fonamentals del nou títol: 
 
1.- La proposta es basa en el marc establert per la Resolució de 2018 on s’estableix un nou marc per la 
memòria de verificació del grau, que ja no s’adscriu a Ciències de la Salut sinó a Ciències Socials (la qual 
cosa ha produït canvis per exemple a l’optativitat, com es comenta en algunes de les al·legacions). 
 
2.- S’han establert tres branques d’optativitat o d’itineraris professionals: rendiment esportiu, salut i gestió 
esportiva. A més s’han contemplat assignatures transversals. No es contempla la vessant docent de 
l’estudi, ja que els egressats que vullguen dedicar-se a la docència hauran de fer el màster de 
professorat, obligatori per al professorat d’ESO, FP i Batxillerat. 
 
3.-El grau només s’implantarà si hi ha sostenibilitat per al professorat i un finançament extern adient. Amb 
els recursos actuals de la UJI, és inviable. 
 
A continuació, Hernando ha exposat les 9 al·legacions, amb els diferents punts en cadascuna. Indica 
quines han sigut les respostes de la CAI, les que han estat rebutjades, acceptades o acceptades 
parcialment. 
 
El professor Patrici Calvo pregunta si al pla d’estudis s’han contemplat els aspectes relacionats amb 
l’ètica a l’esport. 
 
Hernando contesta que s’ha tingut en compte la perspectiva de gènere en totes les assignatures. No s’ha 
tractat de manera específica la qüestió de l’ètica però si està present en moltes assignatures com a 
competència. 
 
El degà comenta que la professora Ana Martí li ha delegat el seu vot i trasllada al president de la CAI la 
seua proposta perquè en la redacció final de la memòria es tinga en compte el llenguatge inclusiu. 
A continuació, trasllada al professor Hernando l’agraïment del centre pel treball desenvolupat per la CAI i 
destaca la presència en ella de representats de tots el centres de la UJI. 
 
A continuació es va produir la votació amb aquest resultat: 
 
Vots a favor: 28 
Vots en contra: 0 
Abstencions: 0 
 
Es va aprovar la proposta del pla d’estudis de CAFE. 
 

5. Altres assumptes de tràmit. 
 
No hi ha. 

 
 

6. Torn obert de paraules 
 
La professora Reina Ferrández comenta que en el correu de convocatòria de les Juntes les respostes 
no apleguen a tots i totes els/les membres de la llista. 
Rosario Mallench contesta que ha sigut un problema de Google. Es va cridar als operadors i van 
confirmar que al llarg de la setmana s’han produït problemes d’aquest tipus. 
El degà comenta que ha sigut un problema tècnic i no voluntat de l’equip fer públiques les respostes. 



  

 
La professora Mónica Velando comenta que a l’hora de fer les Memòries del curs anterior, els 
responsables es troben amb un problema: molts serveis no tenen les dades actualitzades. Per tant, és 
impossible acabar totalment la memòria en el termini del mes de gener. Potser seria millor retardar, en 
anys vinents, l’elaboració de la memòria, per exemple al mes de febrer. 
La vicedegana de graus i màsters, Patricia Salazar, li contesta que efectivament aquesta situació es 
produeix tant en graus com en màsters. El que cal fer és emplenar la memòria amb les dades que es 
tinguen fins al 31 de gener. Quan apareguen més dades després d’aquesta data, no hi ha problema en 
afegir un informe complementari. 
El degà es fa ressò de la suggerència de la professora i comenta que traslladarà al vicerectorat 
corresponent la possibilitat d’ajustar més el calendari per a la confecció de la memòria. 

 

 
 
 
El degà alça la sessió, de la qual, com a secretari estenc aquesta acta 
 
 
 
El secretari                                                                                Vistiplau, 
      
 
        El degà 
 
 



  

Annex A. Acords presos 

 

Punt de l’ordre del dia 
 

Acords 

1. Aprovació, si escau, de l’acta de la sessió anterior. S’aprova per assentiment, 
amb una correcció menor 

2. Ratificació, si escau, dels acords presos per la Junta Permanent Virtual Es ratifica per assentiment 

3. Aprovació condicionada, si escau, de la proposta del pla d’estudis del 
Grau en CAFE (Ciències de l’Activitat Física i Esport) 

S’aprova amb el següent 
resultat: 
28 vots a favor 
0 en contra 
0 abstencions 

 

 

Annex B. Al·legacions a la Memòria del pla d’estudis del Grau en CAFE (Ciències de l’Activitat 
Física i Esport) i resposta de la CAI. 

 

 

 

 

 

 

INFORME PROVISIONAL DE REVISIÓ D’AL·LEGACIONS: 

GRADUAT/DA EN CIÈNCIES DE L’ACTIVITAT FÍSICA I DE L’ESPORT 

 

 
En compliment de la “Normativa dels estudis de grau de la Universitat Jaume I”, i pendent de 

finalitzar el termini de presentació d’al·legacions per part dels departaments i centres, des del 

Vicerectorat d’Estudis i Docència s’elabora el present informe de revisió i valoració. 
 

Resultat de l’esmentat procés d’exposició pública, el títol de Graduat/da en Ciències de 

l’Activitat Física i de l’Esport per la Universitat Jaume I ha rebut fins el 24 de gener 9 

al·legacions que es presenten a continuació en la taula resum. 
 

 

 

 

 



  

 

Data al·legació i nº 
registre d’entrada 

 

Origen de 
l’al·legació 

 

Breu descripció 

 
1 
Data: 18/01/2019 
Nº de registre 
1927 

 
Patricia Palau 
Unitat 
Predepartamental de 
Medicina 

 
Incorporació de l’assignatura optativa “Valoración 
cardiovascular para el ejercicio físico y el deporte. 
Prevención y prescripción” 

2 
Data: 21/01/2019 
Nº de registre 
2155 

 

Joaquín Montoliu 
Unitat 
Predepartamental de 
Medicina 

Consideraciones: 
1. No hay mención a la bioquímica ni al metabolismo 
energético 
2. No se puede entender la Fisiología del Ejercicio 
sin conocimientos de Fisiología General 
3. El contínuum lógico debería ser: 1º Bioquímica y 
Fisiología, 2º Fisiología del Ejercicio, 3º Valoración 
de la Condición Física 
4. Cambio de optativa a obligatoria “Nutrición y 
Suplementación en la Actividad Física y el Deporte” 
5. Cambio de denominación de “Nutrición y 
Suplementación en la Actividad Física y el Deporte” 
por “Alimentación y Suplementación en la Actividad 
Física y el Deporte” 
6. “Biomecánica del Movimiento” se debería 
explicar inmediatamente después de “Anatomía 
del Movimiento Humano” 



  

 

 
3 
Data: 22/01/2019 
Nº de registre 
2171 

 

José Joaquín Gual 
Departament de 
Matemàtiques 

 

1. Incorporació en el grau d’una assignatura de 
jocs tradicionals, populars, autòctons i pilota 
valenciana com a matèria obligatòria amb 6 
crèdits dins del mòdul de Fonaments de l’Esport 
(1r curs, 2n semestre) 
2. Reflexió sobre l’excés d’esports anglosaxons en 
reticència dels jocs i esports autòctons 
3.Reestructuració del mòdul de Fonaments de 
l’Esport 

 
4 
Data: 23/01/2019 
Nº de registre 
2333 

 

Isabel Martínez 
Departament de 
Psicologia Evolutiva, 
Educativa, Social i 
Metodologia 

 

1. Revisión de la asignación de créditos e inclusión 
de la perspectiva de género en las asignaturas 
“Organización y Gestión de Entidades Deportivas” y 
“Gestión de Calidad y Recursos Humanos en la 
Actividad Física y el Deporte” 
2. Falta de perspectiva de género en la 
competencia “Planificación, evaluación y dirección 
de los recursos y la actividad física y el deporte” 
3. Asignación de créditos al área de Psicología 
Social en las asignaturas de “Psicología del 
Rendimiento Deportivo” e inclusión del área y 
créditos en “Actividad Física y atención a la 
diversidad” 
4. Inclusión de créditos para el área de 
Metodología de las Ciencias del Comportamiento 
en la docencia de la asignatura “Métodos y 
Técnicas de Investigación Aplicados a la Actividad 
Física y el Deporte” 

 
5 
Data: 23/01/2019 
Nº de registre 
2355 

 

Victoria Valls 
Unitat 
Predepartamental de 
Medicina 

 

1.Cambio de denominación y de carácter de la 
asignatura optativa “Nutrición en la Actividad Física 
y el Deporte” 

 
6 
Data: 23/01/2019 
Nº de registre 
2424 

 

Pilar Segarra 
Departament de 
Psicologia Bàsica, Clínica i 
Psicobiologia 

 

1. Adscribir al área de Psicología Básica la totalidad 
de los créditos de la asignatura “Aprendizaje y 
Desarrollo Motor” 
2. Redistribución de la asignación de créditos de 
la asignatura “Psicología de la Actividad Física y el 
Deporte” entre las áreas de Psicología Básica (6 
créditos) y Psicología Social (2 créditos) 
3. Incluir en la asignatura optativa “Psicología del 
Rendimiento Deportivo” descriptores de los 
procesos psicológicos implicados en el 
rendimiento 

 
7 
Data: 24/01/2019 
Nº de registre 
2460 

 

Teresa Vallet 
Departament 
d’Administració 
d’Empreses i Marketing 

 

1.Incluir el área de Comercialización e Investigación 
de Mercados para impartir docencia en las 
asignaturas de “Análisis de datos aplicados a la 
Actividad Física y el Deporte” y “Métodos y Técnicas 
de Investigación Aplicados a la Actividad Física y el 
Deporte" 



  

 

 
8 
Data: 24/01/2019 
Nº de registre 
2467 

 

Ximo Beltrán 
Departament de 
Química Física i Analítica 

 

1. Se sol·licita la incorporació d’alguna referència a 
la situació del mercat laboral, així com a l’existència 
de xarxes de recerca i associacions científiques 
relacionades en els àmbits de coneixement 
implicats en el títol 
2. Augmentar el grau de concreció en les 
definicions dels objectius del títol i en relació a la 
orientació del mateix 
3. Considerar la incorporació d’una nova 
competència específica referida a “Dirigir y 
gestionar instalaciones deportivas y de 
ocio" 
4. Concretar amb major detall el procediment 
seguit per la Comissió Acadèmica Interna (CAI) per 
al desenvolupament del pla d’estudis 
5. Incorporar mes clarament a la memòria les 
característiques especials de l’accés de col·lectius 
com esportistes d’elit i estudiantat amb 
necessitats especials. 
6. Afegir a la memòria referència explícita al 
suport per part d’entitats públiques de diferents 
municipis de l’entorn. 
7. Incloure continguts referents a “Pilota 
valenciana” en alguna o algunes de les assignatures 
d’esports (col·lectius, de contrincant,....) 
8. Modificar la denominació de l’assignatura 
“Derecho de la actividad física y el deporte” 
substituint la paraula “Derecho” per “Legislación”, 
mes oberta i menys agressiva de cara a estudiantat 
no especialista en Dret. 

9 
Data: 24/01/2019 
Nº de registre 
2568 

 

Juan Vicente Sánchez 
María Muriach 
Unitat 
Predepartamental de 
Medicina 

 

1.Incluir la nutrición en la asignatura “Fisiología del 
Ejercicio II” y que pase de 6 a 9 ECTS 
2 .Mantener como optativos los créditos de 
“Nutrición y suplementación en la actividad física y 
el deporte” reducidos a 3 créditos y con cambio de 
denominación a “Suplementación nutricional en el 
deporte”. 

 

La valoració de cadascuna de les al·legacions és la següent: 

1. REBUTJADA: La CAI rebutja la proposta d’incorporació d’una nova assignatura optativa 

“Valoración cardiovascular para el ejercicio físico y el deporte. Prevención y prescripción” 

perquè considera que és massa especialitzada per a una formació genèrica d’un grau com  

aquest. L’assignatura té continguts propis per a una assignatura molt concreta en un títol de 

major especialització com potser un màster Entre les competències pròpies d’un graduat de 

ciències de l’activitat física i de l’esport no estan les de diagnosticar i utilitzar tècniques 

diagnòstiques i de cardiologia, més pròpies de personal especialitzat. Aquests continguts bàsics 

que es proposen poden ser impartits en qualsevol de les dos assignatures de fisiologia de 

l’exercici. 

 

2. ACCEPTADA PARCIALMENT: 



  

2.1. Acceptada: No apareixen explícitament aquests conceptes en els descriptors de 

l’assignatura ja que no s’arriba a eixe nivell de concreció, però sí que es tindrà en compte 

en el temari quan es redacte la guia docent de “Fisiología del Ejercicio I” 

2.2. Acceptada parcialment: S’accepta que els coneixements físico-químics bàsics de la 

fisiologia, han d’estar en l’assignatura “Fisiología del Ejercicio I”. Tot i això, no es 

considera necessari canviar el nom de l’assignatura. Per a garantir que els continguts de 

fisiologia estiguen adreçats a l’exercici físic com element clau es tindrà en compte en el 

temari quan es redacte la guia docent de “Fisiología del Ejercicio I”. 

2.3. Rebutjada: No s’accepta el canvi de baixar a primer curs l’assignatura de “Fisiología del 

Ejercicio I” però sí que es complix la seqüència de les tres assignatures, com planteja  

l’al·legació: les dos fisiologies de l’exercici estan en segon curs, però en semestres diferents 

i la de valoració està en tercer, com planteja l’al·legació. 

2.4. Rebutjada: Les condicions d’adscripció del títol a la branca de “Ciències socials i 

jurídiques” implica una càrrega docent major en aquest àmbit, la qual cosa suposa una 

menor adscripció de crèdits i continguts a la branca de “Ciències de la Salut”, per la qual 

cosa es considera que no pot ser una assignatura obligatòria, perquè els 24 crèdits estan 

coberts per 4 assignatures que inclouen els descriptors de la resolució de BOE. A més a 

més, la resolució no conté descriptors relacionats amb l’àmbit de la nutrició i 

suplementació, per la qual cosa es considera que pot estar com una assignatura optativa 

però no com obligatòria. 

2.5. Acceptada: Es modifica el nom de l’assignatura “Nutrición y Suplementación en la 

Actividad Física y el Deporte” per “Alimentación y Suplementación en la Actividad Física 

y el Deporte” 

2.6. Acceptada: Es produeix una modificació en l’ordenació de les assignatures: “Anatomía del 

Movimiento Humano” passarà a cursar-se en 1r curs, 2n semestre i “Biomecánica del 

Movimiento”, passarà a cursar-se en 2n curs, 1r semestre. D’aquesta manera, la 

Biomecànica s’impartirà darrere de l’Anatomia. Aquest canvi implica també que 

l’assignatura “Nuevas Tecnologías Aplicadas a la Actividad Física y el Deporte” passe a 1r 

semestre de 1r curs i “Aprendizaje y Desarrollo Motor” passe a 2n semestre de 2n curs. 

 

3. ACCEPTADA PARCIALMENT: La CAI accepta incorporar continguts referents a l’esport 

de la “Pilota Valenciana”, encara que no com una assignatura nova. La CAI aprova modificar 

l’assignatura “Deportes de adversario” incloent la pilota valenciana en lloc dels esports de 

raqueta, això li dona a aquest esport la mateixa consideració en hores i tractament que al futbol, 

el rugbi o el basquet, entre d’altres. 

 

4. REBUTJADA: 

4.1. Rebutjada: La CAI considera que, després d’un intens debat, les assignatures “Organización 

y Gestión de Entidades Deportivas” i “Gestión de Calidad y Recursos Humanos en la 

Actividad Física y el Deporte” son matèries que s’han d’impartir des d’una perspectiva 

global, tractant els diferents àmbits que es tenen en compte en l’organització empresarial i 

la gestió de la qualitat (recursos financers, informàtics, humans...) 

4.2. Rebutjada: La perspectiva de gènere ha de ser un element transversal que ja està reflectit en 

els objectius, dins de l’apartat “Explicación de la Planificación”, i en el model educatiu de 

la Universitat Jaume I,  

4.3. Rebutjada: La CAI considera que l’actual distribució de crèdits i àrees és vàlida. 

4.4. Rebutjada: La CAI considera que l’actual distribució de crèdits és vàlida. 
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5. REBUTJADA: La CAI accepta un altra denominació per aquesta 

assignatura, proposada en altra al·legació i diferent a la denominació 

proposada en aquesta. A més a més, com s’ha argumentat anteriorment, 

aquesta assignatura no pot estar com obligatòria. 

 

6. REBUTJADA: 

 

6.1 Rebutjada. La CAI considera que l’actual distribució de crèdits i àrees és 

vàlida. 

6.2 Rebutjada. La CAI considera que l’actual distribució de crèdits i àrees és 

vàlida. 

6.3 Rebutjada. Els membres de la CAI consideren que els continguts de 

Psicologia bàsica estan desenvolupats a les dos assignatures obligatòries 

deixant els continguts específics a aquesta assignatura optativa. 

 

7. REBUTJADA: La CAI considera els continguts i descriptors de les 

assignatures “Análisis de datos aplicados a la actividad física y el deporte” i 

“Métodos y técnicas de investigación aplicados a la actividad física y el 

deporte” estan orientats cap a l’activitat física i esportiva i no cap a la 

comercialització i investigació de mercats. 

 

8. ACCEPTADA PARCIALMENT 

8.1 Acceptada. S’han inclòs les referències al mercat laboral a l’apartat 

“Referentes externos”. S’afegiran els projectes d’investigació rellevants. 

8.2 Acceptada. S’inclouran les àrees competencials que marca la Resolució 

substituint els objectius definits del Llibre Blanc. 

8.3 Rebutjada. Les competències venen definides per la Resolució i aquesta 

competència proposada està com a resultat d’aprenentatge en diferents 

assignatures. 

8.4 Acceptada. Es concretarà amb major detall el procediment seguit per la 

CAI per a l’elaboració de la memòria. 

8.5 Acceptada. S’explicitarà el 5% de places reservades per a esportistes 

d’èlit i la reserva d’estudiants amb necessitats educatives especials. 

8.6 Acceptada. S’afegirà el paràgraf a l’apartat “Recursos materials”. 

8.7 Acceptada. Tractada a l’al·legació 3. 

8.8 Rebutjada. Es manté la denominació de l’assignatura com “Derecho de la 

actividad física y el deporte” perquè el concepte de Dret és més ampli que el 

de Legislació. 

 

9. REBUTJADA: 

9.1 Rebutjada. Tractada a l’al·legació 2.4. No es pot modificar la càrrega 

docent de l’assignatura a 9 ECTS perquè repercuteix en la càrrega docent 

del semestre i de la resta d’assignatures. 

9.2 Rebutjada. Per a complir amb la normativa d’elaboració de grau de la 

Universitat Jaume I no és possible incloure assignatures optatives de 3 

ECTS. 
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